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Consultatie Uitgifte A7 en C08

1) – Meer ronden veiling ipv eenmalig bod

2) – Veel te korte vergunningstermijn

2) – Geen bankgarantie vooraf, maar winnaar betaalt binnen week, anders gaat kavel naar runner up 
etc.

3) – Bij MG: in vergunning geen minimumvermogen, ingebruikname in Overleg AT

ad 1) Het voornemen van de minister is een Veiling, geen Vergelijkende Toets. 
Dit zou veel administratieve handelingen schelen, zowel voor aanvragers als overheid. Het gaat om 
vrije kavels, waarbij geen eisen worden gesteld aan programma.

Quality RTV kan zich daar deels in vinden.
In plaats van een veiling met een eenmalig bod zagen we echter graag een zogenoemde Meer  
ronden veiling. 

Bij een eenmalig bod bestaat zeer grote kans dat het bedrag dat wordt opgegeven tot grote 
ontevredenheid leidt bij aanvrager. Er zijn twee mogelijke uitkomsten. 
1) De aanvrager wordt het kavel gegund, maar constateert dat de een na hoogste bieder significant 
minder heeft geboden.
Hij had voor een aanmerkelijk lager bedrag de hoogste bieder kunnen zijn.
2) Het kavel wordt niet gegund, wellicht was hij de een na hoogste bieder, maar stelt vast dat er 
ruimte was geweest de hoogste bieder te zijn.
Een eenmalig bod is een blinde gok.

Bij een meer ronden veiling kan veel nauwkeuriger worden vastgesteld wat het juiste definitieve 
bod bedrag is. De opbrengst voor de overheid kan ook hoger zijn  daar er wellicht bieders zijn die 
het op zeker moment uitgebrachte hoogste bod toch willen overtreffen. De bieder heeft echter het 
proces meer in de hand en meer het gevoel dat het juiste bedrag uiteindelijk geboden is, ook al 
verkrijgt hij het kavel niet.
De bied procedure hoeft niet ingewikkeld te zijn en kan per Internet worden uitgevoerd.



Ad2) De Vergunningstermijn is zowel voor FM als FM, en DAB tot 1 september 2017.

De vergunningstermijn is veel te kort om een enigszins verantwoorde exploitatie op te zetten, zowel 
voor FM als AM. Zeker als dat ook nog gepaard gaat met parallelle DAB uitzendingen.
Ik koppel dit aan de te korte en telkens aflopende vergunningsperiodes van alle Commerciële 
Omroepfrequenties.
De minister zou de uitgifte van A7 en C08 aanmerkelijk realistischer maken als hij daarbij nu al, en 
niet wacht tot enkele maanden voor aflopen vergunning, zoals bij een vorige gelegenheid, met het 
aankondigen van een verlenging. 
Quality RTV roept de minister op thans, dan wel op zeer korte termijn, aan te kondigen dat ALLE 
vergunningstermijnen in principe worden verlengd voor en substantiële termijn. Daarmee wordt ook 
meer ruimte geboden aan de transitie van analoog naar digitaal.

Ad3) Bij het overleggen van een bankgarantie worden alle aanvragers onnodig op kosten gejaagd. 
Dat kan anders, Volstaan kan worden een betaling binnen een week van de gegunde partij te eisen. 
Slaagt deze daar niet in dan gaat het kavel automatisch naar de volgende hoogste bieder. 
Voor FM kan gelden dat bij overschrijding ingebruikname termijn eveneens het kavel naar de 
volgende hoogste bieder gaat, zodat niet opnieuw verdeeld hoeft te worden.
Ons zijn geen juridische beperkingen bekend waarom een kavel bij in gebreke blijven niet naar een 
volgende partij kan gaan.
(Ingebruikname verplichting is omstreden bij AM, daar het zeer moeilijk is MG zenders in gebruik 
te nemen, gelet op site omvang, EMC problematiek, gepaard gaande met de geringe economische 
mogelijkheden bij MG)

Ad 4) In de vergunning wordt een minimumvermogen geëist.. Tevens is er sprake van een relatief 
korte ingebruikname termijn.

Minimumvermogen bij MG is omstreden, en is in strijd met de problemen die er zijn een MG 
frequentie in gebruik te nemen en in gebruik te houden.
Ik wijs U er op dat thans 2 MG kavels niet in gebruik zijn, 1 is nooit in gebruik genomen, de ander 
is na een overdracht niet in gebruik gebleven.
Een minimumvermogens eis maakt het voor de vergunninghouder nog moeilijker in gebruik te 
neme en te houden, en dient ook geen Algemeen Maatschappelijk Belang. Alleen het belang van de 
minister is ermee gediend ter voorkomen van vragen van partijen die denken de frequentie beter te 
kunnen gebruiken, maar veelal niet eens in staat zijn met een verdeling mee te doen.
Het zelfde geldt voor de ingebruikname termijn. De minister gaat te veel af op (zeurende) partijen 
die denken wel even in gebruik te kunnen nemen, maar dat op geen enkele wijze aantonen.

De praktijk van intrekken en herverdelen leidt er toe dat er nog minder in gebruik wordt genomen 
en gehouden, en is dus Ondoelmatig.
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